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Z Á P I S N I C A 

 

z 27. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 24.03.2022 

 

Zasadnutie zahájené o 18:04 hod. 

 

Navrhnutý program: 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. 1. zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 rozpočtovým opatrením ekonómky obce 

4. 2. zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 rozpočtovým opatrením ekonómky obce 

5. 3. zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 rozpočtovým opatrením starostky obce 

6. Návrh 4. zmeny rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 

7. Návrh investičných akcií v roku 2022, Informácie – vojnová kríza na Ukrajine a obce na Slovensku, 

výber daní a poplatkov v roku 2021 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Uznesenia 

11. Záver 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci:  Beata Bátorová 

                Katarína Čelústková 

                Mgr. Zuzana Macková 

                Ing. Pavol Zich 

                Marcela Pavlíková 

                JUDr. Antónia Mikulíková  

                

Prítomných: 6 poslancov     

Hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: Bc. Júlia Kozánková, Ing. Katarína Horňáková, Pavol Kondrla 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Starostka konštatuje, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zároveň 

predkladá návrh programu 27. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva. 

 

Návrh uznesenia č. 403/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Program 27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči  

Hlasovanie:  

prítomných: 6 za: 6 proti: 0 zdržali sa: 0 
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2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka navrhuje zapisovateľku p. Klaudiu Habovú a overovateľov zápisnice p. Marcela Pavlíková 

a Katarína Čelústková a návrhovú komisiu p. Zuzana Macková a Pavol Zich. 

 

Návrh uznesenia č. 404/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Marcela Pavlíková, Katarína 

Čelústková – overovatelia zápisnice,  návrhovú komisiu v zložení  Zuzana Macková, Pavol Zich  

Hlasovanie:  

prítomných: 6 za: 6 proti: 0 zdržali sa: 0 

 

3. bod programu: 1. zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 rozpočtovým opatrením ekonómky obce 

Ing. Hovančíková informuje, že sa realizovala kvôli získaniu dotácie na komunitné centrum. Musel sa 

zapracovať transfer do príjmov vo výške 54.570,43 € a zároveň sa zvýšili o tú istú sumu aj kapitálové 

výdavky kapitola – rozvoj bývania.  

 

4. bod programu: 2. zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 rozpočtovým opatrením ekonómky obce 

Ekonómka hovorí, že táto zmena rozpočtu je iba informačného charakteru. Jedná sa o doplnenie dotácie do 

nášho rozpočtu. V príjmovej časti sa doplnil transfer zo štátneho rozpočtu na stravovanie 3.439,80 €, zvýšil 

sa prenesený výkon – limit ZŠ, vzdelávacie poukazy a asistenti z 444.580,00 € na 449.281,00 €. Príjmy 

z ostatných finančných operácií sa zvýšili o zostatok z predchádzajúcich rokov – zapojili sa nevyčerpané 

dotácie z 300,00 € na 25.481,02 €. Rozpočtované príjmy sa zvýšili o 33.321,82 € a výdavky sa zvýšili o tú 

istú sumu. Do kapitoly predprimárne vzdelávanie ZŠ s MŠ  sa zahrnuli vratky 17.078,20 € a výdavky ZŠ 

s MŠ sa zvýšili z 705.850,00 € na 722.093,62 €. Prebytok zostal nezmenený vo výške 482,07 €. 

 

5. bod programu: 3. zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 rozpočtovým opatrením starostky obce 

Ing. Hovančíková konštatuje, že bol vykonaný presun finančných prostriedkov medzi bežnými položkami. 

Príjmy – správne poplatky z 0,00 € na 5300,00 €, ostatné poplatky z 5800,00 € na 500,00 €. Výška celkových 

príjmov nezmenená. Výdavky za kapitolu Ocú sa znížili z 237.970,00 € na 228.870,00 €, kapitola požiarnici 

zvýšenie o 600,00 €, nakladanie s odpadmi zníženie z 47.000,00 € na 44.000,00 €, verejná zeleň zníženie 

z 63.500,00 € na 60.650,00 €, ochrana verejného zdravia (covid) zvýšenie na 3.000,00 €, kultúrny dom 

a knižnica zvýšenie z 30.671,00 € na 33.521,00 €,  staroba zvýšenie z 5.434,00 € na 13.934,00 €. Výdavky 

tiež zostávajú nezmenené aj prebytok hospodárenia.  

 

Návrh uznesenia č. 405/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

1. zmenu rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 rozpočtovým opatrením ekonómky obce 

 

Návrh uznesenia č. 406/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

2. zmenu rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 rozpočtovým opatrením ekonómky obce 

 

Návrh uznesenia č. 407/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 
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3. zmenu rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 rozpočtovým opatrením starostky obce 

 

6. bod programu: Návrh 4. zmeny rozpočtu Obce Dojč na rok 2022 

V bežných príjmoch úprava podielových daní z 503.000,00 € na 507.499,99 €, poplatok za rozvoj z 0,00 € na 

1.500,00 €, transfer zo ŠT vo výške 3.872,85 €. V kapitálových príjmoch zvýšená položka príjem z predaja 

pozemkov z 1.500,00 € na 3.000,00 €, dotácia na rozhlas 129.188,99 €. Príjmy z finančných operácii – 

zostatok z predchádzajúcich rokov z 17.000,00 € na 26.016,04 €, presun prostriedkov z rezervného fondu 

z 36.800,00 € na 53.670,00 €. Celkové príjmy vo výške 1.487.965,12 €. V bežných výdavkoch doplnená nová 

kapitola viacúčelové rozvojové projekty  (rozhlas) vo výške 6.572,85 €, verejné osvetlenie – všeobecný 

materiál zvýšenie z 600,00 € na 3.000,00 €, výdavky ZŠ s MŠ zvýšenie na sumu 733.509,66 €. 

V kapitálových výdavkoch  - výdavky verejnej správy územný plán zvýšenie z 10.000,00 € na  14.500,00 € 

a doplnený kamerový systém v okolí hasičskej zbrojnice 500,00 €, viacúčelové rozvojové projekty (rozhlas) 

135.658, verejné osvetlenie – rozšírenie v časti „Zelnice“ z 0,00 € na 5.400,00 €. Celkové výdavky vo výške 

1.487.483,06 €, prebytok hospodárenia 482,06 €. 

 

Návrh uznesenia č. 408/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

4. zmenu rozpočtu Obce Dojč na rok 2022  

Hlasovanie:  

prítomných: 6 za: 6 proti: 0 zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 409/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie rezervného fondu: 

- na zmeny a doplnky územného plánu obce Dojč v sume 4.500,00 € 

- na rozšírenie kamerového systému v obci v sume 500,00 € 

- na spoluúčasť pri financovaní projektu varovný a vyrozumievací systém obce Dojč v sume 6.470,00 € 

- na rozšírenie verejného osvetlenia v obci v časti Zelnice v sume 5.400,00 € 

Hlasovanie:  

prítomných: 6 za: 6 proti: 0 zdržali sa: 0 

 

7. bod programu: Návrh investičných akcií v roku 2022, Informácie – vojnová kríza na Ukrajine 

a obce na Slovensku, výber daní a poplatkov v roku 2021 

Starostka informuje, že sa podala žiadosť na workoutové ihrisko, Projekt Zelené obce – robila sa zmena 

projektu, nakoľko sa zmenili podmienky, museli sa zmeniť ceny pri jednotlivých stromoch, v pôvodnej výzve 

boli ceny za stromy na základe prieskumu trhu a malo byť pri úspešnom projekte realizované obstarávanie na 

nákup drevín a výsadbu, avšak MŽP vysúťažilo jednu firmu, ktorá bude po celom Slovensku sadiť stromy 

a cena stromu zahŕňa aj jeho výsadbu. Firma tieto stromy vysadí a obec sa bude o ne starať. Ďalšou 

investičnou akciou je vybudovanie autobusovej zástavky pri škole a vodovodnej prípojky ku škole. Starostka 

vyzýva poslancov aké majú oni návrhy na nové investičné plány v našej obci. JUDr. Mikulíková sa pýta, či 

by sa urobil chodník od p. Vymislickej po poštu a napojil sa novú cestu. Je tam neprehľadná križovatka. Mgr. 

Macková hovorí, že je tiež havarijná situácia chodník od p. Vachovej, Ackerlových a či by sa nemohli 

preložiť stĺpy z chodníkov ako je p. Chorvatovičová. Starostka hovorí, že by to išlo všetko na náklady obce. 

Pozemky na ktorých je chodník, nie sú vo vlastníctve obce, skôr by sa urobil od p. Vachovej ku kultúrnemu 

domu zozadu. Ing. Zich ešte chodník od p. Vach po Wernera. Musia sa vykúpiť pozemky, konštatuje 
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starostka. Ďalej sa bude robiť oplotenie futbalového ihriska a čistiť športové ihriská. 

 

Návrh uznesenia č. 410/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

a) naplánované investičné akcie v roku 2022: 

- doplnenie workoutového ihriska – žiadosť o dotáciu z TTSK, 

- výsadbu zelene z projektu Zelené obce Slovenska – dotácia SAŽP, 

- vybudovanie autobusovej zastávky pri škole smer Senica, 

- vybudovanie vodovodnej prípojky pre ZŠ s MŠ a prekládka vodomera, 

- vybudovanie chodníkov v častiach: 

1. od p. Vácha po ibv Werner, 

2. od p. Vachovej cez kultúrny dom, 

3. od p. Vymislickej po poštu, 

b) naplánované opravy – úpravy v roku 2022: 

- oplotenie futbalového ihriska, 

- vyčistenie športového ihriska (hádzanárske a basketbalové ihrisko). 

 

Starostka hovorí ohľadom Ukrajiny. Zatiaľ nie je nič schválené iba sa hovorí, ak by niekto ubytoval 

Ukrajinca, nárok na vyplatenie má iba ten, ktorý má status dočasného útočiska alebo má vybavený pobyt na 

90 dní, musí to byť iba Ukrajinec. Ako obec musíme každý deň posielať do 10,00 hod. denné štatistiky pre 

políciu aj keď nemáme žiadne zmeny. Pokyny z krízové štábu Senica – mali by sme mať zabezpečených 50 

lôžok, zatiaľ nemáme nič. Kartónová posteľ stojí 40 €, treba matrac 70 €, návlečky, ako obec sme povinní 

zobrať Ukrajincov a musíme zabezpečiť aj stravu. Starostka ukazuje obrázok ako vyzerá posteľ z kartónu. 

Chceli, aby sme ubytovali v kultúrnom dome, padla otázky či tam máme sprchy, nemáme. Otázka ohľadom 

telocvične, starostka nesúhlasí, že je to v areáli školy a žiaci ZŠ by stratili možnosť využívať telocvičňu na 

vyučovanie telesnej výchovy. Ak by prišli aj deti, musí sa zisťovať či sú s biologickými rodičmi, ak nie, musí 

sa to riešiť cez ÚPSVaR. Do školy môžu chodiť, stačí im iba prehlásenie zákonného zástupcu 

o bezinfekčnosti. Majú nárok na 2 antigénové testy. Ak by nám chcel niekto doniesť materiálnu 

a humanitárnu pomoc, musia predložiť aj doklad nadobudnutia. ZMOS zriadil účet, kde sa môže prispievať, 

starostka sa spýtala či aj my ako obec prispejeme, zatiaľ nie, počkáme.  

Starostka informuje, že poplatok za komunálny odpad za rok 2022 bude u niektorých nespravodlivý. Musíme 

ísť podľa vzorca, ktorý je určený v zákone. Nastala anomália – domácnosť min. rok platila 150 € cca za 900 

kg, ďalší rok znížila na 700 kg ale podľa výpočtu budú platiť ešte viacej ako minulý rok cca 200 € určité 

domácnosti, upozornenie bude aj v novinách. Potom vo VZN nie sú úplne jednoznačné úľavy pre 70 ročných. 

Keď obaja manželia si podali žiadosť o úľavu, či budú mať 10 % alebo 20 %. Starostka konštatuje, že 

nemáme poplatok za odpad na odobu, ale za domácnosť, čiže 10 % úľava bude na domácnosť ak keď sú 

dvaja sedemdesiatnici.  

Prišiel list z Centrálneho krízové fondu z Trnavy  na úhradu členského 0,50 € na jedného obyvateľa, ak by 

prišla živelná pohroma, by sme mohli získať finančný príspevok. 

Včera bola zverejnená vyhláška na pripomienkovanie k Zmenám a doplnkom Územného plánu obce Dojč. 

Starostka si všimla, že oblasť ako máme sochu Vendelínka, ako býva p. Jozef Pavlík je v územnom pláne ako 

územie skladov, s tým nesúhlasíme, dali sme to prerobiť. Pán Pavlík by chcel urobiť sad a halu na 

spracovanie ovocia zo sadu pri vstupe do Morávkovej doliny, čo však vyžaduje zmenu v územnom pláne – je 

to na 30 dňovom pripomienkovaní.  
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Z Okresného riaditeľstva hasičského a záchranného zboru v Senici poslali list ohľadom ochrany lesov pred 

požiarmi, ktorý sa má zverejniť. Hlásilo sa aj je na webovej stránke.  

Za bytovkou je zlomená vŕba, cena arboristu 150,00 €, pred Fialovcami je preschnutý strom, p. Jurigová (súp. 

č. 123) sa bojí, že strom praská. Tento strom musí ísť tiež dolu špirálovito. Orezávali sa agáty medzi p. 

Závodnou, p. Morávkom Stanislavom, je to náletová drevina, bude sa tam ešte pokračovať.  

Z Regionálneho úradu verejného zdravotníctva v Senici nám prišiel podnet na prešetrenie susedských 

vzťahov v obci p. Masaryková Elena – Slováková Zuzana. Starostka konštatuje, že je to dlhodobá kauza. 

Treba vytvoriť komisiu na susedské spory. Komisia nemusí byť schválená. Poslanci sa dohodnú cez mail. 

Starostka číta list od p. Masarykovej.  

S BVS, a.s. sa stále rokuje, sú v kontakte s Ing. Havlom investičným riaditeľom. 

Starostka podáva informáciu o behu. Dojčanská deviatka sa mala konať až v júni ale v ten deň je aj 

v Hodoníne, požiadali o nový termín 30.04.2022. Behalo by sa od novej hasičskej zbrojnice po novej ulici 

(Šimek) ku kostolu pri obchode cez mostík pri Ocú pri pohostinstve U tatu, pošta a Uličky, pokračovať sa 

bude na Závsie a späť ku škole. Ženy 2 okruhy a muži 3 okruhy. Občerstvenie bude zabezpečené. DHZ 

s Patrikom Veselým by usmerňovali na križovatkách. Je tam treba aj zdravotnú službu, otázka na Zuzku 

Mackovú či by zo školy zabezpečila? 

Dňa 10.02.2022 p. Lorenc opustil psa, nechal ho uviazaného pred pohostinstvom Utatu. Starostka mala veľa 

telefonátov. P. Lorenc nezdvíhal telefón, stretla ho pri vojenskej bytovke, chce psa naspäť, v pondelok aj 

utorok ho nezastihla, v stredu sa vlámal do jednoty pri kostole. Pes je v odchytovej službe, môžu psa 

odovzdať iba majiteľovi. Ak sa jedná o opustené zviera, dostáva sa do vlastníctva štátu, správcom sa stáva 

obvodný úrad kraja. Právnik nám odporučil aby sme sa obrátili na obvodný úrad, starostka s nimi 

telefonovala, oni nemajú čo s ním robiť, nie je to ich majetok, majiteľ sa má rozhodnúť. Denne nás stojí 

odchytová služba 25,00 €, už je tam dlho, dali nám 9,00 € na deň.  

Rodina Lorenca majú strach dať súhlas p. Václavkovi na opravu ríny aj na odstránenie štrku, ktorý je opretý 

o dom p. Václavka. Neter p. Lorenca skúsi získať súhlas od rodiny, rodina nedá súhlas, neskutočne sa boja. P. 

Václavek včera cez poštu poslal žiadosť na odstránenie štrku a palety cementu z plynovej trubky. Starostka 

hovorí, že mi ako obec nemáme na to oprávnenie. Dáme odporúčanie, že to môžu riešiť v občianskoprávnom 

konaní alebo cez centrum právnej pomoci.  

Do konca marca 2022 prišli všetky majetkové priznania, komisia na ochranu verejného záujmu musí zasadať.  

Starostka dnes riešila problém, že p. Olšovi cez kanalizačné potrubie prerástol strom. Majú problém 

s odtokom vody, rieši sa to cez p. Andreja Viciana. Len momentálne všetky stroje majú v Malackách. P. 

Olšovi vyráža voda v pivnici, keď si to urobí na vlastné náklady či mu to zrefunduje obec, bola jeho otázka 

na zastupiteľstvo. P. Vician s tým nesúhlasí, že ak tam zasiahne cudzí, bude problém. Podané to je aj písomne 

ako havarijná situácia na BVS. 

Dňa 23.4. a 24.4.2022 bude čistenie obce v spolupráci s poľovníkmi, 8.5.2022 v KD Deň matiek, 28.5.2022 

deň detí, nakoľko o týždeň neskôr je prvé sväté prijímanie a aktuálne 28.3.2022 sa bude konať beseda pre 

seniorov, ale aj pre ostatných, ktorý majú záujem dozvedieť sa niečo o pamäti, jej cvičení a ochoreniach 

mozgu, ktoré vplývajú na osobnosť človeka..  

Starostka položila otázku na úvahu. Dláždené priekopy smer Šajdíkove Humence sú v problematickom stave. 

Je to obecný majetok, dlaždice sa vytláčajú, je problém s odtokom, či by sme neuvažovali o ich odstránení? 

Interpelácia cez poslankyňu Mackovú, že pri p. Chorvatovičovej je hlboká priekopa, starostka hneď 

odpovedá, že je vyčistená. 

Pán Konečný hovorí, že keď sa dajú dlaždice z priekop preč, tak pôjdu všetky splašky do pôdy. Ľudia po 

večeroch vypúšťajú splašky. P. Konečný má ešte otázku ohľadom výrubu stromu, pri Dolinskom potoku je 
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uschnutý strom. Starostka to riešila s Povodím, musia to oni vyrezať, a tiež potom za p. Henigerovou. 

Informuje, že časť jaseňov sa vyrezávala, bolo tam povolenie. 

Starostka informuje, že sa podávali žiadosti na fond podporu umenia na maximálnu sumu, na monografiu 

v našej obce a na workoutové ihrisko. Ďalej oboznamuje prítomných o stretnutí s pánom farárom. Išlo o starú 

hasičskú zbrojnicu, že sa zruší aby sa otvoril priestor kostola. Pán farár by chcel zanechať, chceli by tam mať 

stretnutia. Nakoniec sa zhodli, že keby sa chceli stretávať, môžu využiť zasadačku aj komunitné centrum. 

Zadné budovy na fare sú v dezolátnom stave, bude sa to musieť strhnúť. Už keď sa odchádzalo, nakoniec už 

aj pán farár rozmýšľal nad odstránením starej hasičskej zbrojnice. Momentálne je to stále otvorená otázka, ak 

budú hasiči presťahovaní, tak sa tam pôjdu spoločne pozrieť. Pán Holán mal otázku či nám to pamiatkari 

dovolia zbúrať. Starostka komunikovala s nimi, museli by to vidieť, pokiaľ sa tam menili okna a strecha, že 

by s tým nemal byť asi problém. Ako by sa odstraňovala, či aj so základmi. Radšej aby sme nešli do hĺbky, 

kedy si sa tam pochovávalo. Kostol má kamenné základy, ak ho odvodníme, kamene sa začnú hýbať.  

Starostka dáva slovo p. Habovej. Hovorím o stave nedoplatkov, nasledovne: 

Stav nedoplatkov daní k 31.12.2021 za rok 2021: 

daň z nehnuteľnosti 583,78 € 

TKO                     1.256,61 € 

PES                           37,00 € 

Stav nedoplatkov k 24.3.2022 za rok 2021: 

daň z nehnuteľnosti 180,15 € 

TKO                         921,67 € 

PES                            25,00 € 

 

 Návrh uznesenia č. 411/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie informácie o: 

- vojnovej kríze na Ukrajine a vplyv na obce na Slovensku 

- výbere daní a poplatok v obci v roku 2021 

- o stretnutí s pánom farárom 

- list z centrálneho krízového fondu TT SK 

- prerokovávanie Zmien a doplnkov ÚP 2/2021 

- o ochrane lesov pred požiarmi 

- výrube a ošetrení drevín 

- predložení žiadostí o dotáciu na FPU, TT SK 

- susedskom spore Elena Masaryková a Zuzana Slováková 

- rokovaní s BVS, a.s. ohľadne kanalizácie a ČOV 

- behu v rámci Moravsko-slovenského pohára, Grand Prix Záhoria a Záhoráckeho detského bežeckého 

pohára – Dojčanská 9 

 

Návrh uznesenia č. 412/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie:  

žiadosť p. Mariána Václavka zo dňa 24.03.2022, urobiť príslušné opatrenia a odporúčať na centrum právnej 

pomoci.  

 

8. bod programu: Rôzne 

Správa o činnosti starostky od 20.1. do 24.3.2022: 
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- monografia – Záhorské múzeum (Dr. Drahošová, Mgr. Andrušková – fotografie, Dr. Hoferka), KPU TT, 

Dr. Vrablec, stretnutie s grafikom 

- webinár: Ohlasovacia povinnosť v zmysle 79/2015 a vyhl. 366/2015 – okrem OU, ŠÚ, aj web, MŽP SR, 

OZV 

Elektronická schránka v roku 2022 – povinnosť od 1.4. zverejňovať na CEU a CRZ + stretnutie 

Galileo a nastavenie webstránky so slovensko.sk 

Infoseminár INTERREG SK-CZ 

Podpora miest a obcí z Plánu obnovy 

Metodický seminár RSP – DPS z aspektu RSP 

- klub starostov – sociálne služby, súkromné školy 

-pomoc Ukrajine – materiálna/finančná/ubytovanie, informovanie obyvateľov 

- krízový štáb okresu – 4.3. iniciatíva starostov na CO,  prvýkrát 11.3. osobne ( statusy utečencov , 

financovanie, informovanie na dennej báze, testovanie, školstvo, zdravotníctvo, poskytnutie ubytovania, 

materiálna pomoc (doklad o nadobudnutí) 

- stavebné konania:   

územné konanie – COOP Jednota 

stavebné povolenia – Chocholáček, Matula, Dojčáková a Cák, VN215 ZSE,  

zmena stavby pred dokončením - Petrla 

kolaudácie stavieb – Lešková a Tobiáš, Hlavenková,  

- ČOV – Ing. Holý, Strýček, Ing. Kolníková starostovia 

- kanalizácia – odbočka Olša Burík, problém – Andrej Vician 

- arborista Jakub Nosek – stromy na potoku, park pri Holých, zlomená vŕba, orez stromov pri  Závodných 

- projekt Zelené obce – zmena projektu – podané 2020 

- Zmeny a doplnky ÚP – doplnenie 2 oblastí – Vendelín, Jozef Pavlík sad 

- verejné obstarávanie – Varovný a vyrozumievací systém, zmluva podpísaná – víťaz Delta online 

- preliezky na detské ihriská 

- ZŠ s MŠ – obkladačky, voda, kúrenie 

- nakladanie s odpadom, obec a triedený zber – GX Krajčová 

- LORENC – výsluch (vlámanie), problém s opusteným psom vandalizmus HZ, doplnenie kamery 

- kultúrna komisia, DHZ – Paťo Veselý (bežecké preteky, HZ, stĺp na hadice, plechová búda) 

- bežecké preteky Dojčanská 9, stretnutie v Smrdákoch 

- cyklocesta – stretnutie v BM – kolaudácia regulovanej Myjavy – stavba na stavbe 

- Povodie Moravy – Jurkovič – stromy v potokoch 

- krajský portál zaPOIsa.sk (zaPOIsa.sk je iniciatíva, do ktorej sa môže zapojiť každý, kto chce prispieť k zlepšeniu 

kvality svojho prostredia a svojím konaním motivovať a inšpirovať ďalších. Iniciatíva má ambíciu byť dynamická – 

na začiatku prináša niekoľko tém a aktivít, podľa záujmu sa však tieto budú meniť a dopĺňať. Vyberte si tú svoju 

alebo navrhnite inú. Každý tak môže byť súčasťou tvorby zaPOIsa.sk. Prinášame sadu nástrojov na propagáciu 

týchto aktivít. Na našom webe si vyberte z pripravených šablón, vyplňte údaje a „oblečte“ svoje podujatie alebo 

aktivitu do dizajnu zaPOIsa.sk, čím sa zároveň stanete súčasťou niečoho väčšieho. Stiahnuť si môžete hotovú sadu 

bannerov, pozvánok, plagátov a iných materiálov. Záštita Klaster regionálneho rozvoja  

- dokončuje sa spomienková stena na cintoríne 

- rozhlas vysúťažila firma DELTA ONLINE s.r.o. Košice 

 

Návrh uznesenia č. 413/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 
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správu o činnosti starostky od 20.01.2022 do 24.3.2022 

 

9. bod programu: Diskusia 

Starostka otvára diskusiu. Poslanec p. Zich mal otázku ohľadom brezy na ihrisku, či môže ísť preč. Či by sa 

neuvažovalo o kolmom parkovisku pri škole, kde by sa aj plot zbúral. Na kopletku žiada termínovo vypratať 

športovisko. A či by sa neurobil nový plot pri ihrisku od novostavieb, je tam ohrozenie že sa im loptou 

poškodí plot a kto bude za to zodpovedný? Starostka hovorí, že až na jeseň sa dá vyrezať breza, zajtra majú 

prísť a kompletne odpad odvezú.  

Dotaz od p. zástupkyne za mš Pavlíkovej či by sa nedal dvor oddeliť oplotením, nejako to uzatvoriť od 

parkovania. Boja sa aby sa niečo nestalo deťom. Starostka konštatuje, že pre zdravotné stredisko by bola 

zatrávňovačka, pri kotolni iba pre učiteľov. Už hovorila aj s riaditeľom. Prebieha debata ohľadom 

vybudovania parkoviska pri škole. 

 

10. bod programu: Uznesenia 

Uznesenie sa nečítajú, nakoľko im počas zastupiteľstva všetci porozumeli. Ďalšie zastupiteľstvo asi až v júni.  

 

11. bod programu: Záver 

Starostka ukončila zastupiteľstvo o 20:02 hod.   

 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová        ............................................ 

                  

Overovatelia:   Marcela Pavlíková         ............................................ 

                          

                         Katarína Čelústková         ............................................ 

       

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová                 ........................................... 

 


